
TONDA OBAL – EKOLOGICKÁ PŘEDNÁŠKA 

 
   V pátek před jarními prázdninami jsme měli nabitý program-jedna akce stíhala 

druhou. Sotva skončilo taneční vystoupení, už tu byla ekologická přednáška na téma 

Třídění a recyklace odpadu. 

   Zopakovali jsme si, proč třídíme, jak třídíme, a hlavně, jakým způsobem vytříděný 

odpad znovu využijeme v podobě recyklátů. Víte, že takový papír lze 6 až 7 

opakovaně recyklovat a sklo znovu a znovu využíváme donekonečna? Dokonce i dům 

dnes již lze postavit recyklací z nápojových kartonů.  A některé společnosti využívají 

hliníkových plechovek od nápojů k výrobě telefonů a takových příkladů je mnoho a 

mnoho. 

Proto, třiďte odpad-má to smysl.                                                                                        

 

                                                                                                                 Milada Halabrínová 

 

   
 

   


